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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyba n

illetékes minisztérium irányítójához

„telit kíván tenni Kormány a horvátországi magyarság számára kiemelked ően fontos

drávaszőgi vasútvonal megmentése érdekében?„

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony !

A horvát vasúttársaság vezetősége nemrégiben bejelentette, hogy pénzhiány miatt a

következő évtől meg fogja szüntetni nemzetközi járatai jelentős részét, ennek velejárójaként

gyakorlatilag felszámolják a vasúti összeköttetést a Drávasz őg és Magyarország, az ott élő

magyarság és az anyaország között . Az érintettek – akik problémájukkal a Jobbikot is

megkeresték – követelésük nyomatékosítása érdekében tiltakozó aláírásokat gy űjtöttek és

2012. december 7-én tüntetés is tartottak .

Tragikus, ám megfellebbezhetetlen tény, az elcsatolt területeink közül az elmúlt hús z

élvben a drávaszögi magyarság lélekszáma fogyott a leggyorsabb űtemben. A járatok

megszüntetésével e végzetesen zsugorodó külhoni magyar közösség gépjárművel nem

rendelkező részét gyakorlatilag teljesen elvágják az anyaországtól, vagy igen jelent ős kerülőre

kényszerítik, hisz buszjáratok sem járnak már jó ideje a két állam között. Eddig napi három



vonat közlekedett oda-vissza a Drávaszögből Magyarországra: két pár személyvonat reggel és

este Pélmonostor és Pécs között, illetve a Dráva IC a Szarajevó-Eszék-Pélmonostor-Pécs -

Budapest vonalon. A horvát vasút megszorítása legsúlyosabban azokat a magyar

egyetemistákat és iskolásokat érinti, akik Magyarországon folytatják tanulmányaikat és het i

rendszerességgel használják ezeket a járatokat, viszont anyagi helyzetük vagy fiatal koru k

miatt jogosítvánnyal nem rendelkeznek.

A drasztikus lépést a horvát fél már hónapok óta bejelentette, érdemi változás azonban

azóta sem történt Az érintettek nevében kérem tehát a Magyar Kormányt, hogy mihamarab b

lépjen fel a horvátországi . magyarság érdekében, hisz e kicsiny közösség számára ez a

vasútvonal jelenti a köldökzsinórt az anyaország irányába .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Asszonyt :

– Mit kíván tenni Kormány a horvátországi magyarság számára kiemelkedően fontos

drávaszőgi vasútvonal megmentése érdekében ?

- Számíthatnak-e az érintettek a Magyar Kormány fellépésére és segítségére ?

Várom megnyugtató válaszát !

Budapest, 2012 . december 13 .

závay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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